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Van:  < @stichtingpromes.nl>
Verzonden: vrijdag 18 oktober 2024 15:56
Aan:
Onderwerp: Re: Afspraken

Goedemorgen,  
 
Fijn dat uw collega,  aanwezig kan zijn bij de bewonersavond. 
Omdat deze avond over de wensen van de uitbreiding van CBS de Akker én de 
verkeersveiligheid rondom beide scholen zal gaan, zou het fijn zijn als er ook 
iemand van de gemeente aanwezig kan zijn die over de verkeersveiligheid in onze 
wijk gaat. Zou u willen kijken of het lukt of een collega of u hierbij aanwezig 
kan zijn? We verwachten dat deze informatieavond vragen zal oproepen bij 
buurtbewoners. We kunnen jullie de presentatie van tevoren sturen.  
 
Wat vervelend dat u met een naar gevoel terugkijkt op onze afspraak. Ons idee 
is juist om op een goede en fijne manier samen te werken met de gemeente. 
Daarom hebben wij enquetes uitgezet onder ouders en buurtbewoners. 
Ik had van tevoren beter moeten aangeven dat wij ook nog andere zaken wilden 
bespreken, mijn excuses daarvoor. 
 
Daarentegen hebben het wij naar onze mening wel langere tijd over de aanleg 
van het fietspad gehad. We hebben onder andere besproken wanneer de 
gemeente van start wil gaan, hoelang de werkzaamheden zullen duren, waarom de 
keuze voor het aanleggen van het fietspad is gemaakt, waarom er voor deze 
manier van plaatsen is gekozen (1 meter vanaf de slootkant) en wat onze grote 
zorgen hierbij zijn.  
Wij voelen ons niet genoeg gehoord omdat ouders, buurtbewoners en wij grote 
zorgen hebben over de verkeersveiligheid rondom de scholen.  
Het baart ons zorgen dat de gemeente naar onze mening, niet genoeg rekening 
met onze kinderen houdt omdat het fietspad zo dicht naast de sloot geplaatst 
wordt zonder een hek o.i.d. En het juist de kinderen zullen zijn die hier het 
meeste gebruik van zullen maken.  
 
Het klopt dat het proces is opgestart n.a.v. een brief vanuit ouders en leerkracht 
van De IJsvogel. In ons archief zijn we meegenomen in een brief waarin is 
gevraagd aan de gemeente om de situatie nogmaals te bekijken omdat er zorgen 
waren over het bestaande fietspad en dringend te kijken naar veiligere oplossingen. 
Heeft de gemeente hier ook reactie op gegeven? Wij kunnen de reactie op deze 
brief niet vinden namelijk.  
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Ik hoor graag van u en hopelijk kunt u of een collega, vanuit de 
verkeersveiligheid, dinsdagavond 22 oktober ook aansluiten bij de informatieavond 
voor de buurtbewoners. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, namens de verkeerscommissies CBS de Akker en KC de 
IJsvogel, 

.  
 
 

 

Van:  < @meppel.nl> 
Verzonden: donderdag 17 oktober 2024 08:54 
Aan:  < @stichtingpromes.nl> 
Onderwerp: RE: Afspraken  
Goedemorgen, 
Mijn collega  zal bij de bewonersbijeenkomst over de nieuwbouw aanwezig zijn. Hij heeft 
hier ook geadviseerd tbv. de nieuwbouw. 
Ik ben zelf op de bewonersavond voor het fietspad op de 23ste aanwezig.  
Ik heb nog geen moment kunnen prikken in de agenda van mijn collega , zodra ik daar meer 
duidelijkheid over heb laat ik dat weten. 
Overigens heb ik aan het afgelopen overleg geen prettig gevoel over gehouden. Ik kwam om te overleggen 
over de komende werkzaamheden en de gevolgen daarvan. Daarover is het gesprek niet gegaan. Dat is 
jammer.  
De opmerking die gemaakt is dat de scholen niet betrokken zijn geweest bij het nieuwe fietspad is stoort 
mij zeer. Zeker gezien het feit dat ik het gehele proces is opgestart naar aanleiding van een brief vanuit 
ouders en leerkrachten van De IJsvogel naar de wethouder van juli 2022.  
Met vriendelijke groet, 
 

 
 Team Ruimte Initiatief 

T. 14 0522 
www.meppel.nl  

Van:  < @stichtingpromes.nl>  
Verzonden: dinsdag 15 oktober 2024 12:46 
Aan:  < @meppel.nl> 
Onderwerp: Afspraken 
Goedemiddag, 
Naar aanleiding van ons gesprek vorige week, ben ik benieuwd of u 22 oktober kunt aansluiten bij de 
informatieavond op CBS de Akker over de verkeerssituatie met buurtbewoners.  
Ook zou u nog samen met de wijkregisseur, , een voorstel doen om samen met de directie en 
verkeerscommissies af te spreken over de verkeerssituatie rondom de scholen en om de uitslag van de 
ouderenquêtes en buurtbewonersenquêtes te bespreken. 
Omdat het vandaag al 15 oktober is, horen we graag snel van u.  
Vriendelijke groet,  
KC de IJsvogel.  
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DISCLAIMER: Dit bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde en kan informatie bevatten die persoonlijk en/of vertrouwelijk is en die niet 
openbaar mag worden gemaakt. Indien u niet zelf de geadresseerde bent, wordt u erop gewezen dat verdere verspreiding, openbaarmaking of 
vermenigvuldiging van dit bericht verboden is. Indien u dit bericht per vergissing hebt ontvangen wordt u verzocht het te retourneren en te 
verwijderen.  
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Wet open overheid Art. 5.1 lid 2 sub e De eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer 1, 2
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